

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-TAJAMOUAT FOR TOURISTIC PROJECTS CO PLC Date: 06-05-2026 04:12:34 PM Subject: Cash Dividend Distribution Announcement	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التجمعات للمشاريع السياحية التاريخ: 06-05-2026 04:12:34 PM الموضوع: إعلان توزيع أرباح الاسهم النقدية
Al Tajamouat for Touristic Projects Company is pleased to announce to its valued shareholders that the Company's General Assembly, during its annual meeting held on 28/04/2026, approved the distribution of cash dividends to shareholders at a rate of 5% of the nominal share value, for shareholders registered in the Company's records as of 28/04/2026, each according to their shareholding. We would also like to inform shareholders that the distribution of the approved dividends will commence on Wednesday, 20/05/2026, through bank transfers. Dividends will be transferred directly to shareholders whose bank account details are available in the Company's records. Shareholders whose bank account details are not available are kindly requested to provide the following documents via email: 1. Proof of identity (National ID or passport) 2. Bank account IBAN number Corporate shareholders (companies) are required to provide an official letter duly signed by the authorized signatories, including the bank account details with bank-certified signatures, along with a copy of the commercial registration certificate. All documents should be sent to the following email address: shareholders@tajmall.com For inquiries, please contact the Shareholders Department at: 0790385927	السادة مساهمي شركة التجمعات للمشاريع السياحية ، يسر شركة التجمعات للمشاريع السياحية أن تعلن للسادة المساهمين الكرام بأن الهيئة العامة للشركة قررت بإجتماعها السنوي المنعقد بتاريخ 2026/4/28 توزيع أرباح نقدية على المساهمين بنسبة 5% من القيمة الاسمية للسهم للمساهمين المسجلين بسجلات الشركة بتاريخ 2026/4/28 كل حسب مساهمته. نود إعلام السادة المساهمين بأنه سيتم البدء بصرف الأرباح المقرر توزيعها اعتباراً من الاربعاء 2026/5/20. من خلال التحويلات البنكية حيث سيتم ايداع ارباح المساهمين الذين تتوفر لدينا ارقام حساباتهم البنكية حسب الاصول في سجلات الشركة . وعلى السادة المساهمين الذين لا تتوفر لدينا ارقام حساباتهم البنكية تزويدنا عبر البريد الالكتروني shareholders@tajmall.com بالتالي : 1- اثبات شخصية (هوية شخصية او جواز سفر) . 2- رقم الحساب البنكي IBAN. وعلى جميع الاشخاص الاعتباريين (الشركات) تزويدنا بكتاب اصولي من المفوضين بالتوقيع يحتوي على معلومات الحساب البنكي مع مصادقة التوقيع بنكيه وارفاق السجل التجاري. وذلك على البريد الالكتروني (shareholders@tajmall.com) . للإستفسارات يمكن التواصل مع قسم المساهمين على الرقم المباشر 0790385927
06-05-2026	06-05-2026
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Fadi Khalifeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Fadi Khalifeh